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ZÁPIS Z PROHLÍDKY MÍSTA PLNĚNÍ 

Identifikační údaje 
zadavatele:  

Město Luhačovice; nám. 28. října 543; 76326 Luhačovice 
IČ: 00284165 

Název veřejné zakázky: 
„IS eGovernment Luhačovice“ 
 (dále jen předmětná zakázka) 

Registrační číslo projektu: CZ.06.3.05/0.0/0.0/16_044/0004534 

SpZn: MULU-S 7219/2017/23/BL 

 

Dotazy účastníků a odpovědi zadavatele z prohlídky místa plnění předmětné zakázky, která se 
uskutečnila dne 7. 8. 2017 v 9:00 hod., v sídle zadavatele. 

 

1. dotaz 

Zaměstnanecký portál, kde bude umístěn, na www stránkách města, nebo jinde?  

Odpověď na dotaz: 

Zaměstnanecký portál bude umístěn na našem serveru (v současnosti WBIS), s tím že odkazy 
mohou být na různých místech, dle potřeby, např. ve stávajícím Helpu, který již pro různé 
informace zaměstnanců využíváme.  

Pokud jde o portál občana, tak ten bude mít stejné umístění s tím, že odkaz bude umístěn na 
našich www stránkách a pokud se „rozjede“ projekt úplného elektronického podání pak i na tomto 
portále, zde jde o interaktivní práci, a tedy půjde o odkaz a ne exporty dat.  

2. dotaz 

Jak provádíte v současnosti zveřejňování smluv? 

Odpověď na dotaz: 

Smlouvy zveřejňujeme přímo přes portál evidence smluv, jejím odesláním z tohoto portálu do 
datové schránky registru smluv. Následně datovou zprávou obdržíme informace o výsledku 
zveřejnění.  

3. dotaz 

Smlouvy ke zveřejnění skenujete? 

Odpověď na dotaz: 

Skenujeme pouze staré smlouvy, kde je nový dodatek podléhající zveřejnění, to zákon umožňuje. 
Jinak musí být ve formátu PDF/A, tak že smlouvy požadujeme buď v tomto tvaru či ve formátu MS 
Word, který následně převedeme.  

4. dotaz 

Bude u evidence smluv požadováno i převedení historie?  

Odpověď na dotaz: 

Pro následnou finanční kontrolu bude nutné „živé“ smlouvy do programu evidence smluv zavést, 
třeba jen ve zkrácené podobě metadata (např. smluvní strana, částky…), ne však již obrazy smluv.   

5. dotaz 

Je předmětem plnění zveřejňování smluv na portále města?  

Odpověď na dotaz: 

Ne, zveřejňování smluv provádíme v registru smluv a požadujeme uložení v ekonomickém 
programu pro potřeby účetnictví. 

 

 

6. dotaz 
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Zveřejňujete jen smlouvy nad 50 tis. Kč, nebo všechny?  

Odpověď na dotaz: 

Požadujeme zveřejňování smluv jen nad 50 tis. Kč. 

7. dotaz 

Jak to vypadá s účetnictvím příspěvkových organizací? 

Odpověď na dotaz: 

V současné době všechny PO používají SW GINIS Expres, na tomto nehodláme nic měnit.  

Půjde tedy pouze o pořízení ekonomického IS pro plánování a kontrolu hospodaření příspěvkových 
organizací a organizační složku města Luhačovice, viz kap 2.2 v příloze č. 2 zadávací 
dokumentace. 

8. dotaz 

PO si zveřejňují - budou smlouvy sami? 

Odpověď na dotaz: 

PO si nyní zveřejňují smlouvy sami stejným způsobem jako město Luhačovice.  

Součástí dodávky je i software pro příspěvkové organizace a organizační složku města 
Luhačovice. 

9. dotaz 

U PO se počítá s tím, že by jejich data byly na serveru Města? 

Odpověď na dotaz: 

Ano počítáme s tím, že postupně přeneseme servery příspěvkových organizací a organizační 
složky města Luhačovice na náš server. Je to jednodušší na správu i údržbu. Již stávající server 
byl navržen tak, aby toto umožňoval po rozšíření, ale neměli jsme zbudovánu dostatečnou 
konektivitu, nyní je součástí projektu v 1. zadávacím řízení nákup optických vláken, tak že realizaci 
již nic nebude stát v cestě. Tímto i dodavatel informačního systému získá možnost jednodušší 
údržby IS příspěvkových organizací a organizační složky města Luhačovice. 

10. dotaz 

Jaký je časový horizont pro odkup optiky?   

Odpověď na dotaz: 

Výzva č. 28, její realizace musí být ukončena do konce roku 2018, nákup optických vláken 
jednotlivých tras bude ukončen v říjnu 2018, tak jak je uvedeno v zadávací dokumentaci 
1. zadávacího řízení. 

11. dotaz 

Jsou nějaké podrobnější požadavky na zaměstnanecký portál, které nejsou v zadávací 
dokumentaci zveřejněny? 

Odpověď na dotaz: 

Na městě existuje několik informačních systémů, např. docházkový systém, telefonní seznam atd. 
Pro nový zaměstnanecký portál, tedy opět naroste potřeba zadávat osobní údaje do tohoto nového 
portálu, proto bychom uvítali nějakou redukci ať již s pomocí ActveDirectory, nebo nějakého 
manažérského systému – např. součást tohoto portálu. 

12. dotaz 

Jak je úřad připraven na zavedení finanční kontroly elektronicky?   

Odpověď na dotaz: 

Bude to určitě složitý proces, ale předpokládám, že s generační obměnou vedoucích pracovníků se 
to zlepší, již v průběhu provozování tohoto dodávaného IS. 


